
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 6.9. 2021 

 

K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, J. Josefík, A. Josefíková, P. 
Steinbach.                                                                                                                                   
Nepřítomni: D. Steinbachová 
Hosté – Lenka Josefíková 
Za zapisovatele byla zvolena místostarostka Eva Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni 
Lenka Josefíková, Josef Josefík. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva.  
 
Program byl schválen 6 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc červenec, srpen 
3. Žádost o prodej pozemku p.č. st 9 kú Studenec u Stach 
4. Žádost o finanční příspěvky (MAS Šumavsko, Linka bezpečí) 
5. Elektrická přípojka pro ČOV Nicov 
6. Rozpočtové opatření č. 6,7/ 2021 
7. Kompletní pozemková úprava Studenec u Stach 
8.  Veřejná vyhláška - odpady 
9.  Žádost o připojení na obecní kanalizaci 
10. Kostel – vypsání sbírky 
11. Různé 

 
K bodu 1:   
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu České spořitelny i účtu ČNB.  
 
P. starostka otevírá diskuzi ohledně možné změny termínů zastupitelstev, s ohledem na 
časové možnosti zastupitelů (vyzvedávání dětí ze zájmových kroužků atd.). Po diskuzi se 
členové zastupitelstva dohodli, že zasedání zastupitelstev zůstane první pondělí v měsíci. 
Hlasuje se o čase konání, navrhovaný čas od 18:00: 1 hlas pro (Steinbach), 5 proti 
Hlasování o zachování času od 17:00 : 4 pro, Steinbach proti, Josefík se zdržuje. 
Usnesení 1/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo pravidelné konání zastupitelstev vždy první 
pondělí v měsíci od 17:00. 
 
K bodu 2:  
Činnost obce za měsíc červenec, srpen 
 
Je opravená střecha kostela, okapy, aby na stěny kostela nezaháněla voda 
Zídka u garáže – má na starosti p. Turek, Pretl, dodají prý cenovou nabídku. Není zahájena 
práce na hasičárně ani na kališti – na dohodu o provedení práce p. Miřatský  



 
Královský kámen – p. Josefíková zjistila že zatéká do oltáře, zatéká prasklinami ve skále. Bylo 
by potřeba opravit skálu. Pan kameník Tuna navrhuje zalití prasklin pryskyřicí, jedná se o 
finančně náročnou věc cca 200 000 Kč. Další variantou je vyrobení střechy nad skálou 
(mosazná), cena cca 60 000 Kč. Zalití prasklin cementem odborníci nedoporučují.  
Královský kámen je majetkem obce. Dotace na tyto opravy v současné době nejsou.  
P. Steinbach by chtěl praskliny ve skále nejprve vidět, zastupitelé mají čas do 10. 9. 2021, aby 
sdělili svůj názor na opravu. P. starostka zajistí další možnosti, cenové nabídky. 
 
Audit elektronický, je potřeba doplnit usnesení č.1/2/2021: podepsání smlouvy s firmou 
Chodská lesní 
Hlasování o doplnění usnesení č.1/2/2021: 6 pro 
Usnesení 2/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo doplnění usnesení č.1/2/2021 : podepsání 
smlouvy s firmou Chodská lesní (výjimka ze směrnice o zadávání ZMR č. 1/2019) 
 
Zastupitelstvo v květnu odsouhlasilo změnu elektrického vedení v Plánském mlýně a to, že 
místo nadzemního vedení bude podzemní. Pan Dušek žádá o změnu technického řešení – 
chce zachovat nadzemní vedení u jeho pozemku. 
Hlasování: 5 pro 
Usnesení 3/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo změnu technického řešení elektrického 
vedení v Plánském mlýně. 
 
Změna ÚP č. 2 Nicov – blíží se k závěru. 
P. Kubíková žádá o výjimku pro její pozemek a to o zmenšení požadované výměry na 
stavební pozemek k trvalému bydlení na 600 m2. Vyhláškou je stanovena minimální výměra  
850m2. Hlasování: 6 hlasů proti 
Usnesení 4/6/2021: Zastupitelstvo zamítlo žádost p.Kubíkové o výjimku na zmenšení 
minimální požadované výměry pozemku k trvalému bydlení  z 850m2 na 600m2 na její 
pozemek.  
Je potřeba zajistit příjezd ke dvou parcelám p.č. 8/1 a  8/6 kú Nicov, z obou pozemků by se 
odebraly 3 metry a došlo by k vytvoření veřejné komunikace mezi těmito parcelami. Zároveň 
by došlo k posunu vedení kanalizace pod plánovanou komunikaci mezi 8/1 a 8/6. 
Hlasování: 5 hlasů pro, Josefík se zdržuje 
Usnesení 5/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo vytvoření veřejné komunikace mezi p.č. 8/1 a 
8/6. 
6.9. přišla žádost o možnost prodloužení komunikace mezi parcelami 8/1 a 8/6 až k p.č. 10/3 
kú Nicov. Tuto žádost úřady zamítají v rámci této změny ÚP. 
 
K bodu 3:  
Žádost o prodej pozemku p.č. st 9 kú Studenec u Stach – viz. příloha č.1 
Hlasování o prodeji: 6 proti 
Usnesení 6/6/2021: Zastupitelstvo zamítlo žádost o prodej pozemku p.č. st 9 kú Studenec u 
Stach. Obec se v této lokalitě nechce zbavovat pozemků. 
 
K bodu 4: 
Žádost o finanční příspěvky  
Linka bezpečí  - viz. příloha č.2 , příspěvek ve výši 2000 Kč 
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Hlasování: 5 pro, Josefík se zdržuje 
Usnesení 7/6/2021: Zastupitelstvo obce Nicov odsouhlasilo žádost o finanční příspěvek ve 
výši 2000 Kč pro Linku bezpečí. 
 
MAS Šumavsko - viz. příloha č.3 , příspěvek ve výši 368 Kč 
Hlasování: 5 pro, Josefík se zdržuje 
Usnesení 8/6/2021: Zastupitelstvo obce Nicov odsouhlasilo žádost o finanční příspěvek ve 
výši 368 Kč pro MAS Šumavsko. 
 
K bodu 5:   
Elektrická přípojka pro ČOV Nicov  
Nové vedení povede podél silnice II/145 směr Stachy, řeší se s odborem dopravy. Nutno od 
posledního řešení posunout více do lesa. 
 
K bodu 6:   
Rozpočtové opatření č. 6,7/2021 
Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č. 6/2021 (příloha č. 4) a rozpočtové opatření 
č. 7/2021 (příloha č. 5). Starostka popsala jednotlivé položky zastupitelům. 
Usnesení 9/6/2021: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č.6,7/2021. 
 
K bodu 7:   
Kompletní pozemková úprava Studenec u Stach  
8.9.2021 od 15h závěrečné jednání s majiteli pozemků. Blíží se k závěru. 
 
K bodu 8:   
Veřejná vyhláška - odpady viz. příloha č. 6.  
Hlasování o aktualizaci vyhlášky a zachování poplatku za svoz odpadu pro obyvatele ve výši 
500 Kč: 6 pro 
Usnesení 10/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo aktualizaci vyhlášky o odpadech a 
zachování poplatku za svoz odpadu pro obyvatele ve výši 500 Kč. 
 
K bodu 9:  
Žádost o připojení na obecní kanalizaci v Řetenicích – p.č. 20/2 
Majitelé pozemku žádají na napojení na obecní kanalizaci. P. starostka upozorňuje, že budou 
muset splnit podmínky stanovené vyhláškou. Povinnost 2x ročně zajistit odběr vzorků.  
Hlasování : 6 pro 
Usnesení 11/6/2021: Zastupitelstvo souhlasí s žádostí na připojení na obecní kanalizaci při 
splnění podmínek daných vyhláškou. 
 
K bodu 10:  
Kostel – p. starostka navrhuje zřídit sbírku na sochu žebráka, zřídil by se účet u ČNB a lidé by 
sem mohli zasílat finanční dary pod konkrétním variabilním symbolem. 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení 12/6/2021: Zastupitelstvo souhlasí se zřízením sbírky na žebráka (kostel). 
 
 
 



K bodu 11:  
Školní lavice na půdě obce– pan Střeleček by rád odkoupil, zřizuje muzeum školy 
v Chalupách. Hlasování o prodeji dvou lavic: 5 pro, p. Josefíková proti. Cena se bude řešit 
dohodou, minimální cena je 2 000 Kč za dvě lavice. 
Usnesení 13/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo prodej dvou školních lavic p. Střelečkovi. 
 
P. Přibyl  - prodloužení nájemní smlouvy na parkoviště. Hlasuje se o prodloužení smlouvy na 
dva roky za stejných podmínek. 
Hlasování : 6 pro                                                                                                                                       
Usnesení 14/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo prosloužení smlouvy na pronájem 
parkoviště s p. Přibylem, na dva roky a za stejných podmínek. 
 
Hřiště – jsou vypsány dotace na hřiště, do 15.10. je potřeba dodat žádost.  
Hlasování o podání žádosti na dotaci: 6 pro 
Usnesení 15/6/2021: Zastupitelstvo odsouhlasilo podání žádosti na dotaci na dětské hřiště. 
 
 

 

                                                                                              

Zapsal: Eva Šašková                                                                                             Dne : 11.9. 2021                                                                                                                               

 

 

Ověřil: Josefík Josef                                                                                             Josefíková Lenka 

 

Starostka: Mgr. Jitka Čiefová 
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